
  

 

                                      

                                      PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 24.07.2014  orele 1000 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna iulie 
2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr.2654/18.07.2014 . 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 

Domnul preşedinte de şedinţă  prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare. 

1.Proiect de hotarare cu privire la stabilirea unei locatii si darea in folosinta 
gratuita pentru infiintarea unui muzeu al satului in comuna Cungrea,jud.Olt. 

 Initiatori :consilieri locali 
 Raporteaza :Nutu Iustina Nicoleta 
2.Proiect de hotarare cu privire la modificare buget. 
 Initiator :primar 
 Raporteaza :Neata Ioana 
3.Proiect de hotarare cu privire la incheierea contului de executie al 

bugetului local pe trim.II al anului 2014. 
 Initiator :primar 
 Raporteaza :Neata Ioana 
4.Proiect de hotarare cu privire la stabilire Regulament de organizare si 

desfasurare a examenului pentru promovare in grade sau trepte profesionale a 
personalului contractual din cadrul aparatului permanent al  consiliului local si din 
institutiile si serviciile publice de interes local ale Primariei Cungrea. 

 Initiator :primar 
 Raporteaza :Niti Elena Madalina 
5.Discutii,intrebari,interpelari. 

 După aprobare ,se trece la prezentarea materialelor întocmite ,după care se 
fac înscrieri la cuvânt. 

Dl.Stancana:Referitor la muzeu,ce e acest ONG? 
D-na Nutu:Este un partener cu primaria.Consilierii locali din mandatul trecut 

ar trebui sa stie. 
Dl.Stancana:ONG-ul dispune de fonduri sau face o cerere sa ne invartim toti 

sub coada?Cine a infiintat-o?Unul e Murgulet Ion,cine e Brinaru,e din comuna? 
D-na Nutu:Nu stiu. 
Dl.Stancana:Am impresia ca cei de la acest ONG nu stiu nimic despre 

aceasta cladire.Nu  este  pentru asa ceva. 
Dl.Niti:Am fost si eu acolo si 90% e degradata. 
Dl.Stanacana:Trebuie propusa pentru demolare. 
Dl.Alexe:E cladirea noastra.Nu avem bani prevazuti in buget .Poate la anul 

prevedem fonduri. 
Dl.Tudosiea:Nu se merita sa se aloce bani pentru cladire. 
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Dl.Stancana:Daca trebuie tot felul de avize si aprobari nu se rezolva asa 

repede.Noi luam hotarare ca ii dam in folosinta gratuita o locatie,cum e cea de la 
Otestii de Sus. 

Dl.Alexe:Trebuie sa vina conducerea ONG sa spuna daca este de acord. 
Propun sa mai amanam acest proiect de hotarare. 

Dl.Stancana:Referitor la modificarea bugetului,se trec banii pentru 
invatamant din trim.IV in III pentru plata salariilor. 

Cu executia sunt de acord,la fel si cu regulamentul pentru personalul 
contractual care trebuie sa avanseze. 

D-na Berbecaru:Cine avansează? 
D-na Niti:Eu,Stela,Florin Predut... 
D-na Berbecaru:Florin merita, ce sa spun.... 
Dl.Nicolescu:Initiativa infiintarii muzeului e foarte buna si ar fi bine sa se 

finalizeze.Muzeul ar trebui sa fie in zona de centru,in jurul scolii.Cand e o locatie 
marginasa e mai greu cu paza,vizitarea etc.O locatie mai buna e la scoala veche,ar 
avea si aspect.Acolo e o casa batraneasca.Un muzeu nu se face in 3 camere de 3 pe 
3 m.O sa fie o caricatura.Sa vina cineva de la acest ONG sa ne explice si noua in 
amanunt ce vrea sa faca ,au bani sau nu pentru renovare. 

Dl.Alexe:Noi am propus scoala veche spre demolare.Asteptam avizul 
Ministerului Educatiei. 

Dl.Nicolecsu:Pentru a ridica o noua cladire trebuie bani multi.Ca locatie e 
foarte bine acolo. 

D-na Nutu:Dansii s-au orientat la acea cladire pentru ca are tente rustice. 
Dl.Stancana:Lui Nelu Murgulet cat ii trebuie sa o viziteze?4 ani nu a avut 

timp? 
D-na Nutu:Trebuie sa mearga dupa aprobari.Dvs. nu stiati ca s-a luat statia 

de la Ibanesti sau ca sunt terenurile inundate.Lasati pe fiecare sa hotarasca cat timp 
ii trebuie. 

Dl.Stancana:Tu cauti cearta.Voi nu vreti sa facem muzeul. 
D-na Nutu:Care noi? 
Dl.Popa:Se poate vorbi civilizat sau e balci? 
As fi vrut sa spun cateva cuvinte,dar acum mi-e greu. 
Infiintarea unui muzeu e un beneficiu pentru fiecare comuna.Trebuie ales 

profilul etnografic,monografia ,evolutia populatiei pe indeletniciri,istoricul 
comunei.Nu e chiar asa de usor si nu e pentru orice lele care sa aiba un contract .In 
foaia matricola un muzeograf trebuie sa aiba inscris etnografie si folclor. 

Toate ONG-urile sunt bine intentionate,vin cu propuneri,dar solutia o 
paseaza Guvernului.ONG-ul nu e sustenabil financiar muzeului.Nu are cuvant 
imperativ primariei si consiliului local.Pentru noi e de luat in seama,dar 
raspunderea pentru luarea unei decizii ne apartine si aceasta hotarare trebuie sa fie 
pentru totdeauna si una care sa-i stea.E posibil ca acest ONG sa fie un carlig in 
angajamente financiare si sa ne submineze posibilitatile.Rog reprezentantii 
primariei sa invite conducerea ONG sa stim ce vor,ce le putem oferi pe baza de 
contract.ONG-ul nu hotaraste nici locatia si nici alte lucruri.Acestea se fac de catre 
primarie  cu avizul consiliului local,dupa nevoi si posibilitati.La ora actuala  localul 
cel mai la indemana este cel de la Otesti.Nu toate trebuie sa fie la centru.La Slatina  
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muzeul e in centrul vechi.Un muzeu nu trebuie sa fie o hala mare in care sa 
depozitam probabil si tunurile.Parerea mea e sa le oferiti posibilitatea de a medita 
sa aprobam locatia de la Otestii de Sus,la gradinita.La sedinta viitoare,primaria sa 
vina cu propunerea lor concreta si apoi sa se obtina avizul de la Ministreul Culturii. 

Cu celelalte puncte de pe ordinea de zi sunt de acord.Comisia de concurs 
trebuie sa-si insuseasca regulamentul si prevederile codului muncii sa nu mai fie 
disensiuni.Un lucru am neclar,cine formeaza comisia? 

Dl.Alexe:Voi forma o comisie prin dispozitie. 
Dl.Popa:Ma deranjeaza discutiile ca la gard. 
D-na Nutu:Pozitia ONG trebuie stiuta de primarie ca e partener.Referitor la 

cursurile de etnografie si folclor nu ne intereseaza acest lucru,cat noi stabilim 
locatia.E un ONG pe obiceiuri si traditii.Ati spus ca nu trebuie sa aiba un cuvant 
imperativ.Ei doar au cerut.Spuneti de incheierea unui contract pe o perioada mai 
mare de 4 ani,avand in vedere cine stie ce lucrui electorale.Orice cladire inchiriata 
pe o perioada mai mare de 4 ani are in vedere beneficii electorale? 

Dl.Popa:Ai inteles gresit. 
D-na Nutu:Nu trebuie despicat firul in patru.Cei de la Verguleasa nu au mai 

facut atata tam- tam. 
Dl.Stancana:Spre rusinea mea nu am auzit de ONG si am plecat pe al treilea 

an. 
Dl.Popa:Trebuie sa cunosti,daca sunteti parteneri. 
Dl.Alexe:Acest ONG e non profit. 
Dl.Nicolescu:Daca e o cerere sa o luam ca atare.Daca o politizam nu facem 

nimic.Sa vina la sedinta viitoare si din partea mea are toata deschiderea. 
Dl.Stancana:Hai sa stabilim spatiul. 
Dl.Popa:Noi am ajuns sa ne conduca trei insi de la ONG? 
Dl.Tudosiea:Sunt de acord sa se faca si castelul Peles,dar cu banii lor. 
Dl.Stancana:Ce ati vazut moca in comuna? 
Dl.Tudosiea:Domnule primar sa-i intrebati daca sunt in stare sa faca. 
Se supun la vot proiectele de hotarare. 
 
1.Proiect de hotarare cu privire la stabilirea unei locatii si darea in folosinta 

gratuita pentru infiintarea unui muzeu al satului in comuna Cungrea,jud.Olt-amanat 
10 voturi pentru,1 vot impotriva-Nutu Iustina Nicoleta 

 
2.Proiect de hotarare cu privire la modificare buget-11 voturi pentru 
  
3.Proiect de hotarare cu privire la incheierea contului de executie al 

bugetului local pe trim.II al anului 2014-11 voturi pentru 
  
4.Proiect de hotarare cu privire la stabilire Regulament de organizare si 

desfasurare a examenului pentru promovare in grade sau trepte profesionale a 
personalului contractual din cadrul aparatului permanent al  consiliului local si din 
institutiile si serviciile publice de interes local ale Primariei Cungrea-11 voturi 
pentru. 

Se declara inchise lucrarile sedintei. 
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D-na Nutu :Primarul nu mai vrea sa ia in discutie terenul de sport,ci numai 

targul.Vreau sa stiu despre ce e vorba.Noi am aprobat 200 de milioane vechi pentru 
fotbal si nu s-a beneficiat de nimic. 

Dl.Alexe :S-a aprobat decat arbitrajul. 
Dl.Niti :Pe la ate comune cum vin fotbalistii cu microbuzul ?O defiintam  

dar…Cu targul, domnul Stancana si-a luat un  angajament. 
Dl.Alexe :Nu prea mai are de la cine incasa bani. 
 
 
                  Presedinte,                                    Secretar, 

 Petre Sorin NICOLESCU                 Gabriela ANDRONIE 

 
 


